

朝陽科技大學國際暨兩岸合作處
113 學年度第二學期赴海外交換學生甄選公告

Announcement on the Selection of Overseas Exchange Students

主旨：113 學年度第 2 學期本校至日本、韓國 6 所海外姊妹校交換學生甄選事宜。

Subject: Selection of exchange students to attend 6 overseas sister schools in Japan and Korea during the 2st semester of the academic year 2025.

說明：

- 1、請有意申請之學生參閱簡章（附件 1~3）辦理。
For students who are interested in applying, please refer to the brochure (Appendix 1~3).
- 2、申請資格：本校大學日間部及進修部四年制學生必須於本校修業滿 1 年，二年制學生至少修業滿半年，方可申請。
To become eligible, four-year students should complete one years of study, and two-year students half a year of study. Same for daytime and evening students.
- 3、請備齊申請文件後，於截止日期民國 **113 年 10 月 16 日（三）下午 17:00 前**，將報名資料擲交國際暨兩岸合作處學術交流組，以利後續作業。
Please submit the application to the Academic Exchange Section of ICSC before 17:00 on 16 October 2024 .

正本：全校各系、進修部

副本：教務處、各院、國際暨兩岸合作處

朝陽科技大學國際暨兩岸合作處